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Proč jsme rekonstruovali mateřskou školu a co to obnášelo. 

   Důvodem rekonstrukce byl  havarijní stav oken a dřevěných podlah napadených dřevomorkou, neekonomický 
způsob vytápění a značné tepelné ztráty budovy školy,  značná vlhkost vzlínající svislými konstrukcemi stavby, 
která byla příčinou  toho, že na  některých částech  stěn se dokonce šířila  plíseň.   Stále častěji také docházelo k 
ucpávání záchodových potrubí, kdy i několikrát měsíčně jsme s p. Pánkem museli doslova dolovat jejich obsah, 
abychom zajistili provoz školky.  Při ponechání takového  stavu by bylo jen otázkou času, kdy by z důvodů 
hygienických muselo dojít k uzavření školky.  Naše práce samozřejmě nezačala o těchto prázdninách, ale více 
než před rokem.  
   U každého záměru s  investiční náročností přesahující možnosti obce, je tím nejdůležitějším získat peníze.   

To se nám podařilo a na základě vypracovaného 
projektu jsme získali  příslib dotace na dofinancování  
projektu  ze Státního fondu životního prostředí.  Kdo 
se jen trochu vyzná v mechanismu udělování dotací,
ví, jak dlouhá cesta je od takovéhoto příslibu k vydání 
rozhodnutí o přidělení dotace a uzavření smlouvy o 
poskytnutí dotace, o faktickém poskytnutí dotačních 
prostředků nemluvě.  
   Také jsme se rozhodli, že rekonstrukci využijeme i k 
rozšíření samotné mateřské školy o další třídu v I. 
patře, což navýší kapacitu o 12 dětí. Tento záměr však 
vyžadoval nezbytnou změnu dispozice tohoto podlaží 
a jeho stavební úpravy, včetně přestavby záchodů a 
umývárny a nákup nového vybavení včetně nábytku 
pro novou třídu, šatnu, umývárnu a kancelář ředitelky. 

Samozřejmě  jsme věděli, že pokud máme provést  rekonstrukci,   při které budou vyměněny  všechny podlahy,  
instalováno podlahové topení  včetně jeho rozvodů a nového kotle,  provedena výměna všech oken,  instalovány 
nové elektrické rozvody vyhovující současným bezpečnostním předpisům,  provedeno zateplení  půdy a části 
pláště budovy a současně provedena i výměna rozvodů vody a sanitárního vybavení,  nezbytně musí dojít i k 
omezení provozu mateřské školy. 
   Bylo by naprosto nemožné a z hygienických důvodů nepřípustné, aby např. v jednom podlaží trval provoz 
školky a v jiném probíhaly demoliční práce. 
Abychom minimalizovali tento negativní dopad, 
orientovali jsme rekonstrukci právě do období 
letních prázdnin, i když to z hlediska projektové 
připravenosti, realizace výběrového řízení  a při 
respektování postupu ve stavebním řízení nebylo 
jednoduché.  
   Předem jsme věděli, že je téměř nereálné stihnout 
takovýto rozsah prací během pouhých dvou měsíců, 
neboť některé plánované práce nelze při 
rekonstrukci provádět souběžně. V úvahu jsme 
museli vzít i technologické lhůty pro vysychání 
materiálů, zejména podlah. Proto jsem ještě před 
začátkem prázdnin vyvolal jednání se starostou 
Broum p. Ubrym a s jeho podporou i s ředitelem ZŠ 
Broumy p. Kuškou, kteří mi ochotně vyšli vstříc a 



přislíbili, že byť na omezenou denní dobu můžeme v případě nouze umístit naše děti v jejich prostorách, což 
jsme nakonec i využili. Za tuto, pro nás významnou pomoc, děkujeme. 

S významnou pomocí našich občanů, se podařilo 
nejen školku, ale i celou budovu vyklidit v 
rekordně krátké době a tak jsme získali pro 
stavební činnost další týden. I když jsme s 
ohledem na stáří budovy a jejího interiéru 
očekávali, že ne vše půjde hladce, hned krátce po 
zahájení prací nás čekalo jedno překvapení za 
druhým, i když jsme si vlastními silami ještě před 
zahájením stavby provedli řadu sond do 
konstrukce stavby.  Pod částečně shnilými 
dřevěnými podlahami jsme např. nalezli nejen 
pozůstatky základů zdí předchozí stavby, zděné 
pece, a v jedné ze stěn i zazděné dřevěné svody 
původních suchých záchodů, ale  i odvětrávací 
kanálky, které však již při předchozích stavebních 
úpravách ztratily svou funkci.  Horší však bylo, 

že některé z příček byly postaveny bez základu jen na dlaždicích nebo i prknech, což jsme neplánovaně museli 
řešit jejich zbouráním. Další nesnáze pramenily z toho, že zdi  v přízemí jsou převážně vyzděny z obrovských 
kamenů, kdy zasekání stoupaček vyžadovalo vybourat a znovu zazdívat  "drážky" a otvory, do kterých by se 
pohodlně schoval člověk.

Je mimo možnosti tohoto článku abych popsal vše, co jsem si při letošních prázdninách ve školce "užíval" při 
řešení neočekávaných situací a při koordinaci činnosti pracovníků různých oborů a firem a to i několikrát denně 
včetně sobot a nedělí. Významnou oporou mi po dobu rekonstrukce byl především Ing. Špiryt.  V některých 
situacích nám nezbylo, než abychom se sami zapojili do stavebních činností, pokud jsme nechtěli připustit 
odklad navazujících prací. Srdečně jsem se zasmál výroku 
jednoho z dělníků, který  (když jsem s Ing. Špirytem v mraku 
prachu brousil nerovnosti betonu v části podlahy)  pronesl, že 
vždycky si přál být starostou, ale když se na mě tak dívá, tak 
rozhodně by nechtěl být starostou v Kublově.  Prosím věřte, 
že toto nezmiňuji, abych se snažil nějak zvýraznit zásluhy 
starosty, ale pouze jako vysvětlení, proč mi poněkud 
chladnými nechávají nejrůznější kritiky a hodnocení, co se 
dělat nemělo, co se mělo dělat jinak,  proč se to neudělalo 
rychleji, včetně hodnocení, kdo a jakou má na čem zásluhu. 
Přiznávám však, že v některých situacích bylo velice obtížné 
na některé malichernosti  reagovat s úsměvem a s chladnou 
hlavou.    Proto, abychom alespoň trochu přiblížili našim 
občanům a konečně i personálu školky, co vše se v 
rekonstruované budově o prázdninách  a  v obvyklém čase 
dovolených dělo, chtěli bychom při vhodné příležitosti 
uspořádat výstavu fotografií z průběhu stavby a nevylučujeme 
ani zorganizování dne otevřených dveří.   Nedávné 
nastěhování vybavení zpět do zrekonstruované budovy, které 
si opět bez významné pomoci našich občanů nedovedu 
představit, bylo do jisté míry radostnou třešničkou na dortu po  
maratonu, který parťák  jedné z firem nazval masakrem, který 
ještě nikdy nezažil, když tento svůj výrok vysvětlil tak, že na takový rozsah prací je obvykle potřeba alespoň půl 
roku a že ještě nebyl na stavbě, kde by probíhalo souběžně tolik činností. 

Samozřejmě to nejobjektivnější zhodnocení naší snahy bude na našich potomcích a já sám jsem ve vší pokoře 
vděčen, že jsem při vzájemné spolupráci a pomoci s ostatními zastupiteli, ale i řadou našich občanů mohl být u 
znovuvzkříšení stavby, která má pro naši obec a její občany tak zásadní význam.  Samotné rozšíření prostor 
mateřské školy a její kapacity považuji za nezbytnou  investici do budoucnosti naší obce.  Přínos očekáváme 
v úspoře energie,  snížení  emisí (byl instalován nízkoemisní kotel s automatickým podavačem uhlí), v komfortu 
obsluhy a v navýšení kapacity MŠ, což je předpokladem dalšího rozvoje naší obce. 



V současné době jsou již stavební práce dokončeny, v podstatě zbývá uklidit I. podlaží, rozestavit zde nábytek 
v rozšířené části školky a následně požádat o vydání kolaudačního souhlasu se stavebními úpravami v I. patře a 
posléze Krajský úřad o vydání rozhodnutí o navýšení 
kapacity mateřské školy.  Ještě bychom rádi  do 
školky v co nejkratším čase pořídili žaluzie. Na nový 
obklad venkovního schodiště se dostane až příští rok, 
nechceme již riskovat důsledky občasných ranních 
mrazíků. Jelikož se však blížíme k hranici našich 
ekonomických možností, přijalo zastupitelstvo na můj 
návrh rozhodnutí, kterým byly na konto rekonstrukce 
převedeny prostředky původně určené na rekonstrukci 
sociálního zařízení obecního úřadu.  Pro obec tím však 
nic nekončí, neboť zbývá "dobojovat" tuto akci ještě 
po stránce administrativní a ekonomické, s čímž, jak 
počítám, strávíme nejméně další půlrok.   

Upřímně děkuji všem občanům a zaměstnancům 
mateřské školy, včetně její ředitelky p. Marii 
Rumpíkové, kteří se jakýmkoli způsobem na rekonstrukci podíleli a nebo se ještě podílet budou. Netroufnu si 
zde vyjmenovat všechny ty občany, kteří nám přišli pomoct a mezi nimiž byla i řada těch, kteří ani žádné děti či 
vnoučata ve školce nemají, a to z pouhé obavy, abych na nikoho nezapomněl. Nemohu však alespoň nezmínit 
nezištnou pomoc při poskytnutí dopravních prostředků při stěhování, kterou nám poskytl Josef Míchal, Jiří 
Hošek ml., Radim Pánek, Pavel Krauz, Jaroslav Kulhánek, Petr Zíma, Soňa Pfeiferová, Miroslav Malec a další. 

JUDr. Josef Matějka - starosta

Mateřská škola – jak se nám v ní líbí

   Vážení kublovští spoluobčané, již přes měsíc trvá nový školní rok 2013/14. Letos jsme zahájili poněkud 
netradičně, ve vypůjčených prostorách školní družiny v Broumech. V naší mateřské škole probíhaly a stále 
ještě probíhají veliké stavební úpravy, které byly naléhavě třeba pro další plynulý chod naší organizace. Ačkoli 
byly stavební úpravy plánované s ohledem na začátek školního roku, docházelo v jejich průběhu k významným 
nárůstům nezbytně nutných víceprací, které termín zprovoznění naší mateřské školy posunuly do poloviny 
září. 
   Další veliké úpravy probíhají v patře budovy, kde bude další pracoviště mateřské školy a zajistí tak dostatek 
volných míst pro všechny místní děti.    

   Za toto významné rozhodnutí, přeměnit obecní 
prostory na prostory pro potřeby dětí, za koordinaci 
prací a dohled nad nimi, patří veliké díky 
zastupitelstvu obce a především panu starostovi 
JUDr. Josefu Matějkovi, který obětavě denně na 
veškeré dění v budově dohlížel. Nové prostory, 
které byly pro děti připravené v polovině září jsou 
nesrovnatelné s těmi, které jsme na konci školního 
roku opouštěli. 
     Na tomto místě mi dovolte poděkovat Vám, 
milým lidem obce Kublov, kteří jste neváhali v 
posledních dnech před zprovozněním školky přijít a 
přiložit pomocnou ruku k dílu. Bylo Vás hodně a 
nemyslím, že je to v dnešní době až tak běžná 
záležitost. Ještě jednou tedy děkuji jménem svým, 
jménem mateřské školy a hlavně jménem dětí, které 

se mohou radovat z nového.
   A nyní již k novému školnímu roku. Začínali jsme tedy v Broumech, přesto myslím, že děti měly připraveny 
hezké a zajímavé zážitky, díky kterým proběhla adaptace většiny z nich naprosto bezproblémově. Nyní už jsou 
z mnohých „nových“ dětí ostřílení školkáčci. Děkuji rodičům dětí za jejich shovívavost při spolupráci na 
náhradním pracovišti mateřské školy! Letos nás čeká hned několik projektů, které máme pro děti připravené. Je 
to Angličtina, projekt Ochrany zdraví dětí, projekt Čtení dětem a v neposlední řadě příprava předškoláků na 
snadný vstup do základní školy pomocí projektu Kuliferda.



Snažíme se zajistit předškolním dětem 
kvalitní přípravu pro začátky ve škole. 
Ačkoli jsme mateřská škola s jednou 
třídou a smíšeným věkem dětí, starší, 
předškolní děti pracují trošku víc, než 
děti mladší a to právě při přípravě na 
školní vyučování. Uvolňují si postupně 
hlavní klouby ruky i samotné prsty, učí se 
předmatematickým představám i 
správnému jazykovému vnímání. V 
průběhu celého školního roku nás čeká 
mnoho zajímavých akcí a získaných 
zkušeností, o kterých Vás budeme 
postupně informovat. Přeji Vám mnoho 
hezký podzimních dní.

           Marie Rumpíková, řed. MŠ Kublov

Hasiči – z činnosti zásahové jednotky Sboru dobrovolných hasičů Kublov 

   Řadu let působí v Kublově jednotka sboru dobrovolných hasičů a je nedílnou pomocí spoluobčanům a obci. 
Členové této jednotky napomáhají svou dobrovolnou činností a obětavostí k zmírňování následků při požárech 

a jiných událostech. Jejich činnost je zdokonalována 
pravidelným školením. V letošním roce se jednotka
zúčastnila 12 zásahů a to  u požárů, několika 
technických zásahů a technických pomocí. Jednalo 
se o 3 požáry dva v obci Kublov a jednoho požáru 
průmyslového objektu – kanceláře v katastru obce 
Karlov. Poslední zásah byl na požáru pole u čistírny 
odpadních vod, který vznikl od kombajnu. Na místě 
zasahovala místní jednotka s CAS 25, Š 706 RTHP a 
profesionální jednotka z Hořovic, která zasahovat
nemusela. Větší počet zásahů proběhl v období od 
2.6. do 5.8.2013, kdy jednotka vyjížděla celkem 
osmkrát a to  k odklízení padlých stromů a k zajištění 
dodávky elektrického proudu pro místní 
přečerpávací stanici odpadních vod při výpadku 
energie, hlavně v nočních hodinách. 

   V rámci odborné přípravy se dne 23. září členové JSDH účastnili akce na stanici HZS Beroun se zaměřením 
na sebezáchranu a výcvik s dýchací technikou. 
Tento výcvik měl za úkol zdokonalit členy při 
práci ve výškách a to hlavně v zimním období, kdy 
je větší pravděpodobnost zásahu na střechách při 
požáru sazí v komínu. Úkolem bylo zopakovat si 
základy bezpečného uvázání hasiče a následné 
slanění z třetího patra cvičné věže. Dále následoval 
výcvik nositelů dýchací techniky za účelem práce v 
zakouřeném prostředí. Tato příprava byla jednou  z 
mnoha, které je třeba absolvovat pro zvyšování 
akceschopnosti jednotky. Za tuto dobrovolnou 
činnost všem členům zásahové jednotky děkuje 
velitel. Pokud by měl někdo zájem ze spoluobčanů 
se zapojit a pomáhat druhým v nouzi, je vítán v 
našich řadách. Závěrem bych rád připomněl spoluobčanům, že jsou povinni provádět řádné čištění komínů, mít 
revizi před topnou sezónou a dbát zvýšené opatrnosti před vnikem požáru.

Velitel JSDH Martin Šmíd



Ohlédnutí za výstavou 

   Tak jako posledních osm let proběhla i tento rok během pouti výstava obrazů. Letos jste si mohli prohlédnout 
celkem 47 větších či menších obrazů celkem čtyř autorů. Kromě mých obrazů, také práce Pavla Kratochvíla, 
Oldřicha Seluckého a Martina Hamouze, který kromě obrazů vystavoval také dřevěnou plastiku. Letos poprvé 
byla výstava instalována v zasedací místnosti Obecního úřadu, s využitím nově zakoupeného galerijního 

závěsného systému. Jedná se o kovové 
lišty umístěné pod stropem, ve kterých se 
mohou posouvat závěsná lanka z 
průsvitného perlonu. Na lanko je 
navlečený háček na zavěšení obrazů či 
jiných dekorací, lze s ním posouvat po 
lanku nahoru a dolů a pak zajistit na 
správném místě. Háčků je možné na 
lanko umístit víc, lanka lze z lišty 
vyjmout nebo přidat dle potřeby. Celý 
systém tak umožňuje umístit obrazy 
kamkoliv, aniž by bylo třeba poškozovat 
zeď zatloukáním skob. Nově vymalovaná 
a téměř bez nábytku, působila místnost 
zaplněná obrazy jako profesionální 
galerie, což mnoho příchozích kladně 
hodnotilo. Děkuji OÚ za vstřícnost při 
nákupu a montáži závěsného systému a 

všem, kteří se podíleli na úspěchu první výstavy v tomto pěkném prostředí. Věřím, že výstav zde bude ještě 
mnoho následovat. Obrazy umístěné na zdech nijak neomezují další využití místnosti, takže je možné 
vystavovat i jindy, než jen o pouti. Poděkování patří také Vám všem, kdo jste v tak hojném počtu výstavu 
navštívili, váš velký zájem mě motivuje v pokračování v tradici pouťových výstav.      

Ladislava Kučerová 
VELÍZ V PROMĚNÁCH ČASU

Koná se v sobotu 9. listopadu v 16. hod. v zasedací síni obecního úřadu. 
Beseda se spisovateli, pobývajícími často v naší obci, Otomarem Dvořákem a Oldřichem Seluckým, během níž 
vám prozradí různá tajemství, na která narazili při psaní svých historických románů. Na málo známé stránky 
historie Kublova se zeptáme i místních pamětníků. Při té příležitosti bude také zahájena výstava obrazů 
Oldřicha Seluckého, která potrvá až do konce roku 2013.

Koncerty na Velízi
V druhé polovině tohoto roku se v kostele sv. Jana Křtitele konaly:
- varhanní koncert v podání varhaníka Mgr.Josefa Kšici - 13.7.2013 a Svatováclavský koncert barokní hudby 
v podání předního pražského kvartetu /housle, hoboj, cembalo a zpěv/ 28.9.2013 

Zveme vás na
GREGORIÁNSKÝ CHORÁL V OBDOBÍ 
ADVENTU V KLÁŠTEŘE NA VELÍZU 
V JEHO NEJVĚTŠÍ SLÁVĚ - ZPÍVÁ 
SCHOLA ČERNOŠICE - 23.11.2013 OD 
15.30 HOD. ZAZNÍ PÍSNĚ 
GREGORIÁNSKÉHO CHORÁLU TAK, 
JAK SE MOHLY ZPÍVAT V OBDOBÍ 
ADVENTU V NAŠEM KOSTELE / 
KLÁŠTEŘE/. PÍSNĚ BUDOU 
PROVÁZENY KRÁTKÝM ODBORNÝM 
VÝKLADEM A PROSTOR KOSTELA 
BUDE SLAVNOSTNĚ ILUMINOVÁN.
Chceme touto cestou poděkovat všem těm, 
kteří přispěli na opravu historických 
varhan, jak formou dobrovolného 



vstupného, tak přímo na účet zřízený obecním úřadem.
   Díky tomu bude možné v zimním období začít další etapu rekonstrukce tohoto nástroje, a to vyzvednutím 
všech dřevěných píšťal a následné opravy a modernizace v dílně varhanáře mistra Ing. Miroslava Hegera v 
Hořovicích. Toto jistě ocení návštěvníci dalších koncertů v roce 2014, neb opravy dokončené do dnešní doby 
neměly zásadní vliv na zvuk varhan a teprve po této etapě budeme moci plně vychutnat jejich nádherný zvuk.
Děkujeme.

Za pořadatele těchto koncertů a této opravy Zýka Zdeněk

POŠTA Kublov
Od 1.10.2013 jsou hodiny pro veřejnost stanoveny takto:
Pondělí: 12:00 - 14:30 15:00 - 17:00
Úterý:   8:00 - 12:00
Středa:   8:00 - 12:00
Čtvrtek: 12:00 - 14:30 15:00 - 17:00
Pátek:   8:00 - 10:00
Paní Helena Kučerová přešla na pracoviště Hořovice a  děkuje svým bývalým zákazníkům za dlouhá léta 
spolupráce.

V sobotu 9.11.2013 od 9 do 10 hodin v budově kina Na Pěnkavce pořádá obec 
sbírku pro Diakonii Broumov. ( sbírá se šatstvo, obuv, ložní prádlo a lůžkoviny. Vše čisté a 
zabalené.)

Tenisový  oddíl  Sokol Kublov

V roce 2013 se tenisový oddíl  účastnil krajské 
Soutěže smíšených družstev dospělých 4 + 2 (4 
muži a 2 ženy) ve složení:  Miroslav Kratochvíl, 
Josef Míchal ml., Tomáš Jirásek, Artur Krečko, 
Josef Míchal st. a Jana Hrudková.  Přestože 
našemu družstvu  trvale chyběla  1 žena, umístil 
se  Sokol Kublov   na 5.místě z osmi účastníků 
tenisové skupiny,  se ziskem 10 bodů.  
Každoroční  místní tenisový turnaj ve čtyřhrách 
se letos se konal  6.října. Účastnilo se 10 hráčů. 
Zvítězila  dvojice Josef Míchal st. a Petr Honzík.  
Druhé místo  získali Tomáš Jirásek a  Zdeněk 
Vlk. Na  třetím  místě se umístil  Miroslav 
Kratochvíl a Miroslav Malec. 

Tabulka tenisové skupiny E - kategorie: dospělí 2013

   Pořadí Klub Vítězství    Porážky Body Sety
Body v 
tabulce

  1 Tenisový klub Mníšek 7 0 58:5 118:13 14

  2 TJ ČECHIE Nový Jáchymov 6 1 41:22 83:50 13

  3 Lokomotiva Zdice 4 3 41:22 85:48 11

  4 SK Nižbor 4 3 40:23 85:48 11

  5 TJ Sokol Kublov 3 4 23:40 47:89 10

  6 SPORT EDEN Beroun 3 4 18:45 39:92 10

  7 Spartak Žebrák B 1 6 10:43 50:88 8

  8 Spartak Hořovice B 0 7 11:52 28:107 7



Kublováček  -  Co už máme za sebou?

30.4.2013 jsme se mohli vidět při pálení čarodějnic, které letos proběhlo na dětském hřišti a bylo doprovázeno 
spoustou her. Čarodějnic bylo vidět spousty, ale děti se jistě nebály.

   V měsíci květnu jsme pro vás připravili soutěžní 
odpoledne u příležitosti Mezinárodního dne rodin. 
12.5.2013 jsme se společně s dětmi pobavili a 
zasoutěžili si.

Prozatím největší akcí pro děti, která se konala 
31.8.2013, bylo Rozloučení s prázdninami. Děti 
pobavili šermíři a Divadlo Vysmáto. Děti se mohly
v průběhu akce také seznámit s novými herními prvky 
na našem dětském hřišti.
.
22.9.2013 jsme společně s farmou Zeusov Broumy 
uspořádali Koňování pro prvňáčky a jejich sourozence. 

Trochu nás mrzelo, že se z kublovských dětí přišla zúčastnit jen hrstka. Ale i tak se akce vydařila a děti si to, 
na stezce lesem a s koníky, skvěle užily.
Dne 4.10.2013 se uskutečnil kreativní kurz drátkování, kde jsme si vyrobili zvonek a naladili se na brzké 
vánoční období.
12.10.2013 od 17 h jme  se potkali na tradičním Reji světlušek. Start byl tentokráte u Veského rybníka, kde se 
sešli účastníci a se svými lampiony došli na hřiště. 

Pravidelné aktivity
Od 1.10.2013 nám opět začaly sportovní hry pro děti, pod vedením Jany Hrudkové.
V tělocvičně ZŠ Broumy probíhá tato aktivita každé úterý, od 17 h. Děti si protáhnou svá tělíčka a mohou si 
vyzkoušet i různé cvičební pomůcky. Pojďte si s námi zacvičit!

Na co se můžete těšit?
V polovině listopadu, tedy 15.11.2013, se od 17 hodin můžete zúčastnit dalšího pokračování kreativních 
kurzů, tentokráte na téma smaltovaný šperk. Nejedna dáma si bude chtít jistě vyrobit originální šperk.

Pod vedením pana Zdeňka Macháčka se můžete naučit, jak dobře fotit a upravit si fotografi podle vašich 
představ. Na kurz úpravy digitální fotografie se můžete těšit. 2.11. a 16.11.2013. V případě vašeho zájmu se 
jmenovitě přihlašujte na e-mail domanska@kublovacek.cz. 

Další akcí Kublováčku je tradiční Vánoční trh a rozsvícení vánočního stromu –
viz informace na další straně

**********



Co se ještě bude v naší obci konat :

Sběr nebezpečného odpadu dne 9.11. 2013 od 7:40 do 8:15 hod. na ploše vedle Veského rybníka 

Velkoobjemový odpad od 12:00 hod. dne 5.11. do 14 hod. dne 7.11.2013

Poslední leč pořádají naši myslivci v sobotu dne 16.11. 2013 v sále Na Slovance. 

Tradiční setkání s občany pořádá zastupitelstvo obce Kublov v sále Na Slovance od 14:00 hod. dne 
7.12.2013. Pro důchodce bude připraveno občerstvení. Na programu je od vystoupení dětí z mateřské školy,
studio J.O.P. promítne krátký film a pobesedujeme s Otomarem Dvořákem.

Probíhají též přípravy na znovuotevření knihovny a památníku J.L.Zvonaře, o 
zahájení provozu budete včas informováni. 

Pozor změna místa konání voleb v obci Kublov !!!

Připomínáme, že volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky se uskuteční

- v pátek  25. října 2013 od 14,00 hodin do 22, 00 hodin a
- v sobotu 26. října 2013 od   8, 00 hodin do 14, 00 hodin.
Místem konání voleb ve volebním okrsku č. 1 je volební místnost v 1. patře budovy obecního úřadu, 
Kublov č.p. 199, ti, kdo budou ze zdravotních důvodů žádat o možnost volit ve svém bydlišti, mohou 
v průběhu voleb kontaktovat volební komisi na tel. č. 311585102.   

Rozsvícení vánočního stromu a 
Vánoční jarmark v Kublově

   Dne 30.11.2013 pořádá OS Kublováček
tradiční rozsvícení vánočního stromu spojené 
s vánočním jarmarkem. Věříme, že účast bude 
veliká. Připravujeme pro vás opět pestrý 
program, zase o něco jinačí než byl ten   
loňský.
   Pokud bude chtít někdo přispět na OS 
KUBLOVÁČEK tím, že nám poskytne 
výrobky s vánoční tématikou na prodej do 
našeho dobročinného stánku, budeme rádi. 
Můžete se přihlásit na e-mail 
domanska@kublovacek.cz. 

Těšíme se na všechny návštěvníky 
akcí Kublováčku a děkujeme za 
Vaši přízeň a příspěvky !

*****
Brigáda v Mateřské škole - starosta obce spolu s ředitelkou MŠ prosí občany, aby 
ještě jednou přišli pomoc při úklidu, tentokrát v I. patře budovy školy a to od 9:00 
hod. v sobotu dne 26.10.2013. Je třeba uklidit, umýt okna a rozestavit nábytek. 




